
Referat                        Møtesekretariat: Kamilla Steinsvåg 

Til: Styremedlemmene (styret 2021) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte søndag 3.oktober 2021 

Møtetid: Kl. 16:00 Møtested: Kalvskinnet LY14 

Signatur: Leder Erudio; Ingrid Landsverk  /sign./ 

 
NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 
tilsendes de faste representantene. 

Tilstede: Ingrid Landsverk, Kamilla Steinsvåg, Daniel Remvik, Synne, Jens Ruud Bunkholdt, 
Anniken Skovli, Marita Remøy, Liv Marie Hansen, Jon-Emil Steine 

SAKSLISTE 

100/21 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av referat fra styremøtet før forrige styremøte 

- Godkjent 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjent 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjent 

101/21 Leder 

Koronasituasjonen v/Ingrid 

- Norge har åpnet opp, og vi vil derfor starte opp kontoret igjen så fort som mulig. Det 

må ryddes, og det blir bestemt at redaktør tar ansvar for å oppbevare Knølle hjemme 

hos seg, og nestleder tar ansvar for å kontakte SIT for å få skapplass til å oppbevare 

fotballer, håndballer og volleyballer i.   

- Kontoret skal ha åpent fra 10-14 hver dag, og en og en person sitter kontorvakt. Det 

blir bestemt at de i styret som er uke i praksis 3 ikke sitter kontorvakt frem til de er 

ferdige med praksisen, ettersom de ikke har mulighet til å være på Dragvoll i det 

tidsrommet når kontoret er åpent. Resten av styret tar ansvar for å være kontorvakter 

frem til det. 

- Forslag om at komitene kan brukes til kontorvakter. Optimalt sett sitter 1-2 stykker fra 

hver komite kontorvakt per uke, men dette vil være frivillig. Til neste komiteopptak 



vil vi informere om at de som søker seg inn, også har ansvar for å sitte kontorvakt en 

gang iblant. Dette skal inn i vedtektene.   

- Spørsmål om kontoret skal holdes åpent i eksamenstiden? Dette blir diskutert på neste 

møte. 

- Vi starter opp vaffelsalg igjen. Mulighet for å dele ut medlemskort der. 

- Vi smittesporer ikke lenger. Alle svarene skal slettes.  

Intro til vedtekter v/Ingrid 

- Fra og med neste møte skal styret gå gjennom vedtektene. Det må settes av mye tid, 

ettersom det er en del å gå gjennom. Muligens behov for et ekstraordinært vedtekts 

møte. Har man noe man vil ta opp/endre på, gå inn på disken under formelt – 

allmøte/generalforsamling – 2021 – forslag til vedtektsendringer og skriv ned.    

- Endringer i komitestruktur. Hver komiteleder bør tenke over hvordan komitene bør 

bygges opp. Spørsmål om det skal være generelle retningslinjer for hver komite, eller 

om de skal være felles. Se på andre linjeforeningers vedtekter for inspirasjon.  

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid 

- Allmøte er hovedprioritet fremover.  

 

102/21 Nestleder 

Dato for Allmøte v/Kamilla 

- Tirsdag 16.november. Rom KA-TBA001 på Kalvskinnet er booket.  

Inventar/Utstyr v/Kamilla 

- Lavvo oppbevares på kontoret, ettersom det da er enkelt å foreta sjekker av den.  

- Lage et digitalt skjema for utlån av utstyr. 

- Inventar på disken må oppdateres. 

- Foreta sjekk av fotballer, håndballer og volleyballer ca. 1 gang i måneden. Få til et 

system hvor de som henter ut skriver inn før og etter trening hvor mange baller de har. 

Viktig å ha kontroll på utstyr, ettersom vi allerede har mistet noe.  

Oppdatering av tiden fremover v/Kamilla 

Spørreundersøkelse (premie?)  

- Forslag om ullgenser som allerede er strikket. Den er i størrelse S-M. Mulig vi må ha 

et annet alternativ hvis siden den ikke passer til alle.  

Opptak: 

- Få folk til å ta bilder. Dette kan brukes til ugleposten.  

103/21 Økonomiansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil 

- Bare vanlig drift siden sist møte.  



- Spørsmål om man kan betale for Åre i en omgang. Økonomiansvarlig vil helst at dette 

skal gjøre i de to omgangene som har blitt oppgitt.  

- Økonomien til linjeforeningen går bra ellers.  

104/21 Arrangementsansvarlig 

Åre v/Liv 

- 305 billetter solgt. Stor pågang på første og andre slipp, ikke like mye på tredjeslipp, 

så det virker som om de fleste som ville ha billetter har fått.  

- Booket buss til 325 stykker, altså 7 busser. Vi må ha veldig god oversikt når vi skal på 

bussene, og her må styret gjerne hjelpe til.  

- Har booket 39 boenheter i Åre. Forbered noen på at de får litt lang vei å gå fra 

busstoppet (ca.15 min). 

Halloween v/Liv 

- Har hatt møte med Delta om Halloween fest, og det viser seg at det er vanskelig å 

skaffe et lokale ettersom mye er booket allerede.Mulighet for å ha det i et auditorium, 

men vil helst finne en annen løsning.Vanskelig å planlegge mer konkret uten noen 

plass å være. 

Oppdatering av tiden fremover v/Liv 

- Har jobbet med å forandre litt på selve oppsettet i komitene. Gitt ut flere roller, laget 

en egen økonomigruppe med en spesifikk person som har oversikt over sponsorer. 

Laget en gruppe som har ansvar for sosiale medier, hvor en person har hovedansvaret 

for å ta bilder på arrangementer.  

- Kommentar på å få til flere sosiale arrangementer med både Spanskrøret og SALT. 

Koskom får ansvaret for dette. 

105/21 Redaktør 

To Ugleposter v/Synne 

- Første uglepost blir gitt ut 2.november, og den andre blir gitt ut 

30.november/1.desember. Skal få stilt opp bord og vaffelsalg. Annonsering går greit. 

Fått med NNL og pedagogstudentene. Fra neste semester er det mulig å få med 

Akademika. Søknad om støtte fra FUL, skal behandles i slutten av måneden (oktober). 

Har grunnlag i budsjettet for at det skal gå fint uansett.  

Avisstativ v/Synne 

- Fått tommel opp fra studentrådet, men vi er nødt til å skaffe det selv. Hvis noen ser et 

veldig enkelt avisstativ som kan brukes så si ifra til redaktør. Mulighet for å ha gamle 

ugleposter stående der, har en del liggende.  

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Prøver å få til noe sosialt med redaksjonen 

106/21 Grafisk 

Vervugle-gensere 



- Det skal sjekkes om det er interesse for gensere i de forskjellige komitene. Også 

mulighet til å få til medlemsgensere for alle i Erudio.  

Opplæring Adobe – pakka 

- En av de nye medlemmene i redaksjonen vil lære seg Adobe pakken. Grafisk ansvarlig 

skal drive opplæring med han.  

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

- Følge opp det grafiske. Syns det fungerer greit. Jobbe mot ugleposten.  

107/21 Faddersjefer 

Sosialt med fadderkom  

- Har ganske stort overskudd fra fadderuka. Det er spesifikt satt av 750kr til sosialt for 

fadderkom, og styret blir enige om at kun de pengene blir brukt i denne omgang, og 

ikke overskuddet fra fadderuka. Mulig å bruke overskuddet på noe felles. 

- Styret vil ha hytteopptakstur for kommende komiteopptak. 

- Forslag om komite OL. Dette diskuterer komitelederne seg imellom.  

- Faddersjefer skal ferdigstille regnskapet, og få oversikt over hvor mye penger vi har til 

overs.  

Oppdatering av tiden fremover v/Daniel og Anniken 

- Skal ha avslutning med fadderkom.  

- Ser på mulighetene for å bruke overskuddet fra fadderuka til å finne på noe felles.  

108/21 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

- Quizzer, fagseminar og skrivestue booket 

- Foredrag med God Skole 11.November 

- Prøveprosjekt med to skrivestuer istedenfor en, 12.november og 20.november 

- Skal man ha en siste quiz i desember? Positiv til det, men tas videre til fagkom 

- I gang med ny komité. Første møte på tirsdag. Fagkom fest var en suksess forrige 

helg. Skal arrangere ting nesten ukentlig de neste to månedene.  

109/21 Informasjonsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Andrea 

- Har ryddet på slack. Kommentar om at styret må bli bedre på å bruke reply funksjonen 

på slack.  

110/21 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Spillkveld 5.oktober 

- Bad og bål 10.oktober 

- Uketoget 9.oktober. Trenger mer info fra aktivitetsansvarlig.  



111/21 Eventuelt 

Hyttetur v/alle 

- Vil prøve å finne dato sånn at alle kan være med. Leder skal legge ut flere alternativer.  

Ny Postkasse v/Jens 

- Forslagsboks/postkasse er veldig liten, og det foreslås å lage en ny kasse. Fagansvarlig 

tar ansvar for dette.  

- Det blir satt opp stands fra andre linjeforeninger foran vår postkasse/tavle. Nestleder 

tar ansvar for å sende mail til de ansvarlige for stands for å rette opp i dette. 

Inspo fra Socialis v/Jens og Jamal 

- Må lære oss lambo.  

- Gaveforslag til Delta. 

Sosialt med styret v/alle 

- Finne på noe sosialt i oktober.  

- Forslag om at vi rullerer på ansvar for å finne på noe sosialt i styret.  

- Forslag om å ha et vors før uketoget 9.oktober. 

Kritikk v/Ingrid 

- Må bli flinkere til å svare på doodle.  

- Mulighet for å opprette en egen kanal på slack for doodles. Det forsvinner ofte i 

mengden.  

- Vanskelig å planlegge styremøter når folk ikke svarer.  

- Folk er nødt til å prioritere de neste styremøtene nå pga. gjennomgang av vedtekter. 

Møteplan v/alle  

- Forslag om å ha et eget møte bare for vedtekter/allmøte. 

- Blir lagt ut doodle om styremøter fremover. Svar så fort som mulig. Hvis folk er 

bortreist, må de delta på zoom.  

- Veldig viktig at folk svarer på kontortider. 

Møtekritikk v/alle 

- Effektivt møte 

 

Møte hevet: 17.37 

 

 

 

 

 


